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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2017-12-20 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Tomas Ericsson 

 Fredrik Haag 

 Ulrika Kårefjärd 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande:  

   
 

 

1. Mötets öppnande 
Alf förklarar mötet öppnat.  

  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 

 

3. Föregående protokoll  
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Vi har dock tre punkter att följa upp efter nyår: 

Återkoppling till UK om mötesbesök  

Anslagstavlan vid Konsum 

Styrelsen inför 2018 

 

 

4. Ordförandens punkt 

a) Rapport Orrliden 
Vi hade ett bra möte med kommunen och skissen i sig ser bra ut. Det är 

budgeterat 17Mkr, men äskat 20Mkr så vi behöver hitta mer pengar via 

fonder och bidrag från vårt håll som förening. 

Vi beslutade att arbetsgruppen, som gentemot Kommunenn ska bestå av 

tre personer, blir Peter Lundh, Nina Lindström och Maria Larsson. Men vi 

kommer även arbeta internt i föreningen med en grupp som hanterar 

klubbstugan. Den kommer bestå av Micael Petersson, Bosse Petersson, 

Tomas Eriksson och Fredrik Haag. Vi behöver även ha med några 
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byggherrar och Holger Frense är tillfrågad, men vi kommer även ställa 

frågan till Patrik Lie. Vid januari-mötet beslutar vi om vem som är 

sammankallande i vår egen arbetsgrupp. 

 

b) Utbildningsresa för förtroendevalda 

Alf var med på utbildningsresan till Amsterdam, 1-4/12, där totalt åtta 

föreningar var representerade. Vi fick en kortare genomgång av resan. 

 

IK Standards ordförande har kontaktat Alf för att ta en första träff för att 

diskutera samarbetsmöjligheter. Ett möte ska hållas i januari och Maria och 

Fredrik deltar, tillsammans med Alf, på mötet. 

 

5. Konsulentens rapport  
 

a) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan 

 
Åtgärd Åtgärdas av Klart år 

Dränering av C-plan   

Sopsortering? Soprum? EEM Stängs utan 
åtgärd 

Lyse på parkeringen   

Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på 
baksidan 

  

Måla nya gaveln + hela fasaden Lars Andersson avvakta 

Sätta fast hängrännor som hänger Olle Nilsson  

Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.   

Lås på garaget, ”förstärkning” Larm?  avvakta 

Staket runt ”innergården”  avvakta 

Byta material i parkbänkar och bord ute Tomas Ericsson Nästa klart 

Läckande vattenpost EEM  

Städa garaget + innergården på baksidan Tomas Ericsson 2017 
Nästan klart i 

garaget 

Dränering till 5-mannaplan   

Göra stabilare ben till de skärmar som står som 
insynsskydd innanför dörrarna i 3’an och 4’an (eller 
sätta dit något annat) 

  

 
b) Nytt leveransavtal 

Vi har nu tecknat avtal med Adidas och Intersport. Ett fyraårsavtal som ger 

oss rabatter och klubbdagar samt håller oss kvar i Landslagets fotbollsskola 

till sommaren. 

Intersport vill komma och presentera sig och visa upp kollektionen i början 
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på nästa år. 

 

Övriga punkter från konsulenten: 

 Extrainsatt representantskap 9/1 angående Hallandsmotionen, rörande fria 

byten i div2 och 3. 

 En energideklaration har genomförts i klubbhuset. 

 Vi har nu fått in 6 471kr för tecknandet av elavtal via EEM och med noteringen 

Skogstorps GoIF. 

 De Skogstorpsbor som stöttat oss efter inbrottet har totalt skänkt dryga 6000kr. 

 Vi har fått ett nytt avtalsförslag från laget.se och vi beslutar att fortsätta 

samarbetet. 

 Jimmy Vasilevski har börjat jobba på Guldhäftet och har varit här och besökt 

Maria för att höra om det är något vi är intresserade av. Vi beslutar att tacka 

nej till erbjudandet. 

 Vi har fått en myndighetsenkät som Olle fyller i. 

 Herrlaget vann sin Fair Play-liga, vilket innebär att de fått minst antal gula och 

röda kort. Priset blev på hela 11 100kr. 

 Arvet från Vivan Öhman på 5 000kr har nu kommit föreningen tillgodo. 

 Kindbergs kommer att spela på vår 100-årsfest. 

 Maria behöver en ny telefon. Nina och Maria ombesörjer det hela. 

 

6. Ekonomi  
Vi gick igenom ekonomirapporten och konstaterade att det ser bra ut så här 

långt. 

a) Sponsring 

Fredrik informerade om att Eskilstuna Kommunföretag finns och där kan vi 

söka sponsring/bidrag. Maria förser Olle med dokumenten. 

 

7. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 

Stiltje på fotbollsfronten just nu. Men ett möte med de äldsta flicklagen 

kommer att hållas den 11 januari för att prata samarbetsformer. 

 
b) Senior 

Stiltje på fotbollsfronten just nu. Thord har haft några träningar med herrarna 

men det har varit lite dålig uppslutning. 

 

c) Arrangemang 

 

1. Valborg 

Arrangemanget genomfört. 
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2. Midsommar 

Arrangemanget genomfört. 

 

3. Skogstorpsdagen 

Arrangemanget genomfört. 

 

 

8. Skrivelser  
Inga inkomna skrivelser. 

 

 

9. Övriga frågor  
Ulrika lyfter frågan om att utbilda/informera mer om jämställdhet och hur man 

agerar på och utanför planen. Hur går snacket i omklädningsrummet? Vi ser 

till att ta med frågan i början på nästa år och ser hur vi kan bygga vidare på 

någon form av utbildning i samråd med Sörmlandsidrotten. 

Vi passade även på att lämna över en liten gåva till ordförande som nyligen 

fyllt 70 år. 

Vi tackade även Maria för ett väl utfört arbete under 2017. 

 

 

10. Nästa möte  
Nästa möte är tisdag 9/1 kl. 18:00 på Orrliden. 

 

 

11. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Alf Svensson 


